

桃園行政處公告

中文標題：111 學年度第 2 學期教職員專車時刻表

英文標題：2022-23 AY 2nd Semester Faculty and Staff Bus Schedule

本時刻表自 112 年 2 月 13 日起實施

台北校區↔桃園校區

起訖	台北校區→桃園校區	桃園校區→台北校區
時間	1. 06：50 (九久)劍潭捷運站 1 號出口公車站牌 2. 07：05(九久)台北車站-天成飯店-勝大莊前 3. 08：00 校車 4. 09：10 (九久)劍潭捷運站 1 號出口公車站牌 5. 11：30 (九久)劍潭捷運站 1 號出口公車站牌 6. 13：50 校車 7. 14：50(九久)劍潭捷運站 1 號出口公車站牌 8. 15：50(九久)劍潭捷運站 1 號出口公車站牌	1. 08：00 (九久)CC 樓 2. 10：20 (九久)CC 樓 3. 12：10 校車 及九久 CC 樓(九久經往菜寮各站至台北車站，最後一站至劍潭捷運站) 4. 13：50 (九久)CC 樓 5. 14：50 (九久)CC 樓 6. 15：50 (九久)CC 樓 7. 16：50 校車 及九久 CC 樓(九久僅至劍潭捷運站)
備註	1. 台北校區九久發車地點為劍潭捷運站 1 號出口公車站牌，校車發車地點為行政大樓左前方停車場。 2. 台北校區開往桃園校區之班車均有停靠劍潭捷運站 1 號出口。 3. 本時刻表於學校休假日(含寒暑假)不發車。 4. 補行上班日、校慶、畢業典禮等特殊活動不適用本時刻表，將另行公告。 5. 如遇班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題請電洽九久通運副經理 (02)8923-8822 或 0931-158345;總務組曹組長(03)350-7001 分機 3120。	

桃園校區↔桃園火車站(中山大飯店-桃園市桃園區復興路 81 號)

起迄	桃園校區→桃園火車站	桃園火車站→桃園校區
時間	1. 09：40 校車 2. 12：10 校車 3. 14：50 校車 4. 16：50 (桃客)	1. 07：50 (桃客) 2. 09：55 校車 3. 12：25 校車 4. 15：05 校車
備註	本時刻表於學校休假日(含寒暑假)不發車。	

台北校區↔基河校區 (校車)

起迄	台北校區→基河校區	基河校區→台北校區
時間	1. 08：40 2. 12：30 3. 14：40	1. 09：00 2. 12：50 3. 15：00

備註

本時刻表於學校休假日(含寒暑假)不發車。

桃園行政處總務組敬啟

This Schedule is effective from February 13, 2023.

MING CHUAN UNIVERSITY TAIPEI CAMPUS ↔ TAOYUAN CAMPUS
FACULTY AND STAFF BUS SCHEDULE

Departure	Taipei Campus → Taoyuan Campus	Taoyuan Campus → Taipei Campus
Time	1. 06:50 (Jiujiu Bus) from public bus stop at Exit 1 of MRT Jiantan Station 2. 07:05 (Jiujiu Bus) Taipei Main Station- Cosmos Hotel- in front of Kanders Art Store 3. 08:00 School Bus 4. 09:10 (Jiujiu Bus) from public bus stop at Exit 1 of MRT Jiantan Station 5. 11:30 (Jiujiu Bus) from public bus stop at Exit 1 of MRT Jiantan Station 6. 13:50 School Bus 7. 14:50 (Jiujiu Bus) from public bus stop at Exit 1 of MRT Jiantan Station 8. 15:50 (Jiujiu Bus) from public bus stop at Exit 1 of MRT Jiantan Station	1. 08:00 (Jiujiu Bus) CC Building 2. 10:20 (Jiujiu Bus) CC Building 3. 12:10 School Bus and Jiujiu Bus CC Building (Jiujiu Bus stops at all bus stops from Cailiao to Taipei Main Station and terminates at MRT Jiantan Station) 4. 13:50 (Jiujiu Bus) CC Building 5. 14:50 (Jiujiu Bus) CC Building 6. 15:50 (Jiujiu Bus) CC Building 7. 16:50 School Bus and Jiujiu Bus CC Building (Jiujiu Bus terminates at Jiantan MRT Station)
Notes	1. Jiujiu Bus leaves from the public bus stop at the Exit 1 of MRT Jiantan Station while the school shuttle bus leaves from the parking lot to the left of A building. 2. All buses from Taipei to Taoyuan campus will stop at Jiantan MRT Station Exit 1. 3. There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacation). 4. This schedule will not apply to special events such as make-up work days, MCU Anniversary, graduation ceremony, etc.; those will be announced separately. 5. If the bus is late for more than 15 minutes, or regarding any problem, please contact (02)8923-8822 or 0931-158-345, Manager Wen of Jiujiu Bus Company, or Mr. Tsao, Section Chief of Taoyuan General Affairs Section (03)350-7001 Ext.3120	

MING CHUAN UNIVERSITY TAOYUAN CAMPUS ↔ TAOYUAN TRAIN STATION
FACULTY AND STAFF BUS SCHEDULE (Chung Shan Business Hotel- No. 81, Fuxing Rd., Taoyuan Dist., Taoyuan City)

Departure	Taoyuan campus → Taoyuan train station	Taoyuan train station → Taoyuan campus
Time	1. 09:40 School bus 2. 12:10 School bus 3. 14:50 School bus 4. 16:50 (Taoyuan Bus)	1. 07:50 (Taoyuan Bus) 2. 09:55 School bus 3. 12:25 School bus 4. 15:05 School bus
Note	There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacations).	

**MING CHUAN UNIVERSITY TAIPEI CAMPUS ⇔ JIHE COMPLEX
FACULTY AND STAFF BUS SCHEDULE (SCHOOL BUS)**

Departure	Taipei campus → Jihe complex	Jihe complex → Taipei campus
Time	1. 08 : 40 2. 12 : 30 3. 14 : 40	1. 09 : 00 2. 12 : 50 3. 15 : 00
Note	There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacations).	

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration